
Provincial Rally 2017 Meals

Meal tickets will be distributed on Thursday, July 27th during registration.

All meals are included in the registration fee for Rally participants, all meals are covered. One (1) chaperone per club will be provided with meal tickets free of charge for the weekend. 

Non participants must purchase meal tickets using the Meal Registration Form. A meal package for the weekend costs $81 before the deadline. Reservations for meals must be made with the 4-H Quebec Provincial Office by July 3rd, after that time a limited quantity of meal tickets will be available until the end of registration on Thursday July 27th, but there is no guarantee of availability and a late fee will apply- see the Meal Registration Form for details.

THURSDAY: 
Supper: Pizza, Caesar salad, ice cream, and refreshments 
		Provided by ACES Home & School Association in part with 
Domino’s Pizza, Ice cream from Coaticook Ice Cream
$10/meal


FRIDAY:
Breakfast: Pancakes, sausage, beans, Coffee, and refreshments
		Provided by ACES Home & School Association
7.00$ / plate

Lunch:  Chicken Salad Sandwich or Egg Salad Sandwich with veggies and fruit, and refreshments
Provided by ACES Home & School Association	
8.00$ / plate
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Supper:  Spaghetti supper with Caesar salad, rolls, Jell-O dessert, and refreshments
	Provided by ACES Home & School Association
10.00$ / plate


SATURDAY:
Breakfast: Pancakes, sausage, beans, Coffee, and refreshments
		Provided by ACES Home & School Association
7.00$ / plate	

Lunch: Hotdogs served with fresh veggies, fresh fruit, and refreshments
		Provided by ACES Home & School Association
		7.00$ / plate

Banquet:  Beef, chicken, and pork, baked potatoes with sour cream and gravy, 3  salads (pasta, Caesar, and coleslaw), homemade rolls, choice of three desserts (cheesecake, black forest cake, coconut cream squares, carrot cake or fresh fruit), tea and coffee.
Provided by Perry Hodge
25$ / meal

SUNDAY:
Breakfast: Muffins, Hot Oatmeal, fresh fruit, and refreshments
		Provided by ACES Home & School Association
7.00$ / plate
***Prices are valid until July 3rd, after that time a limited quantity of meal tickets will be available until the end of registration Thursday July 27th, but there is no guarantee of availability. 

Meal packages for the weekend are ($81) before the deadline. Tickets for meals may be picked up at Rally registration on Thursday. After July 3rd the price for individual Meal Tickets will increase by $1, Banquet tickets will increase by $5 per person, and the meal package will increase by a total of $10. 

Les Repas pour Rallye Provincial 2017
Les billets de repas seront distribués le jeudi 27 juillet lors de l'inscription.

Tous les repas sont inclus dans les frais d'inscription pour les participants du Rally, tous les repas sont couverts. Un (1) chaperon par club recevra gratuitement des billets de repas pour le week-end.

Les non participants doivent acheter des billets de repas en utilisant le formulaire d'inscription au repas. Un forfait repas pour le week-end coûte 81 $ avant la date limite. Les réservations pour les repas doivent être effectuées auprès du bureau provincial du Québec 4-H avant le 3 juillet, après cette heure, une quantité limitée de billets de repas sera disponible jusqu'à la fin de l'inscription le jeudi 27 juillet, mais il n'y a aucune garantie de disponibilité et de retard Les frais s'appliqueront - consultez le formulaire d'inscription au repas pour plus de détails.

Jeudi: 
Souper : Cène: Pizza, salade césar, glaces et rafraîchissements 
Fourni par ACES Home & School Association en partie avec
Domino's Pizza, Glace de Coaticook Ice Cream 
10 $ / repas
	

Vendredi: 
Petit déjeuner: Pancakes, saucisses, haricots, café et rafraîchissements
	Fourni par ACES Home & School Association
	7.00 $ / assiette

Déjeuner: Salade de poulet Sandwich ou salade aux œufs Sandwich avec légumes et fruits et rafraîchissements Fourni par ACES Home & School Association 
8.00 $ / assiette

Souper: Soupe au spaghetti avec salade César, rouleaux, dessert Jell-O et rafraîchissements
Fourni par ACES Home & School Association
10.00 $ / assiette

Samedi:
Petit Déjeuner: Crêpes, saucisses, haricots, café et rafraîchissements 
Fourni par ACES Home & School Association 
7.00 $ / assiette

Déjeuner: Hotdogs servis avec des légumes frais, des fruits frais et des rafraîchissements
Fourni par ACES Home & School Association
7.00 $ / assiette

Banquet: Bœuf, poulet et porc, pommes de terre au four avec crème sure et sauce, 3 salades 
(Pâtes, césar et salade de chou), petits pains faits maison, Choix de trois desserts (gâteau au fromage, gâteau de la forêt noire, carrés de crème de noix de coco, Gâteau aux carottes ou frais Fruits), thé et café.
Fourni par Perry Hodge
25 $ / repas

Dimanche:
Petit déjeuner: muffins, avoine chaude, fruits frais et rafraîchissements 
Fourni par ACES Home & School Association 
7.00 $ / assiette
*** Les prix sont valides jusqu'au 3 Juillet, après cette heure, une quantité limitée de billets de repas sera disponible jusqu'à la fin de l'inscription le jeudi 27 juillet, mais il n'y a aucune garantie de disponibilité. 
Les forfaits de repas pour le week-end sont (81 $) avant la date limite. Les billets pour les repas peuvent être retirés lors de l'inscription au rallye jeudi. Après le 3 Juillet, le prix des billets de repas individuels augmentera de 1 $, les billets de banquet augmenteront de 5 $ par personne et le paquet de repas augmentera d'un total de 10 $.

